

Title (en)
Switch latch of a fitted installation switch.

Title (de)
Schalt Schloss in einem Installationseinbauschalter.

Title (fr)
Serrure d'un interrupteur d'installation à montage encastré.

Publication
EP 0327502 A1 19890809 (DE)

Application
EP 89810071 A 19890126

Priority
CH 41688 A 19880205

Abstract (en)
In order to switch a switch latch in a fitted installation switch, which switches off in the case of excess current, of electrical low-voltage distribution devices, especially in motor protection switches, means for manually switching off and for automatic tripping are arranged between a board and a chamber (12). For manually switching off, the switching-off force generated on a switch lever is transmitted onto a step (84) of a slide element (52) which can move in the direction of a ratchet element (44), until a ratchet lug (20) unlatches from the pivoting ratchet element (44) and is opened in a sudden manner by means of stored spring force. For automatic tripping, a trip ratchet (60) is pivoted by means of thermal or electromagnetic forces, until its tab (68) rests close to a tab (70) of a ratchet (44), which permits a pivoting movement of the ratchet (42) which is tensioned by spring force. This pivoting movement is transmitted to the ratchet element (44), as a result of which the ratchet lug (20) unlatches. The electrical contacts of the fitted installation switch are opened suddenly in the case of manual and automatic tripping. <IMAGE>

Abstract (de)
Zum Schalten eines Schalt Schlosses in einem bei Ueberstrom abschaltenden Installationseinbauschalter von elektrischen Niederspannungsverteilungen, insbesondere in Motorschutzschaltern, sind zwischen einer Platine und einer Kammer (12) Mittel zum manuellen Abschalten und zur automatischen Auslösung angeordneten. Zur manuellen Abschaltung wird die an einem Schalthebel erzeugte Abschaltkraft auf eine Abstufung (84) eines in Richtung einer Klinke-Hand (44) verschiebbaren Schiebers-Hand (52) übertragen, bis eine Klinkenlasche (20) aus der schwenkenden Klinke-Hand (44) ausrastet und durch gespeicherte Federkraft sprunghaft geöffnet wird. Zur automatischen Auslösung wird durch thermische oder elektromagnetische Kräfte eine Auslöseklinke (60) geschwenkt, bis deren Nase (68) neben einer Nase (70) einer Klinke (44) liegt, was der mit Federkraft gespannten Klinke (42) eine Schwenkbewegung erlaubt. Diese wird auf die Klinke-Hand (44) übertragen, wodurch die Klinkenlasche (20) ausrastet. Bei der manuellen und der automatischen Auslösung werden die elektrischen Kontakte des Installationseinbauschalters sprunghaft geöffnet.

IPC 1-7
H01H 71/56

IPC 8 full level
H01H 71/56 (2006.01)

CPC (source: EP)
H01H 71/56 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] EP 0062369 A2 19821013 - SACE SPA [IT]
- [X] GB 191121800 A 19120808 - BENNITT WILLIAM BRABINER
- [A] GB 224980 A 19241127 - ENGLISH ELECTRIC CO LTD, et al
- [A] DE 468987 C 19281204 - OTTO DREYER DIPL ING
- [A] DE 1254219 B 19671116 - CONTINENTAL ELEKTRO IND AG
- [A] CH 358498 A 19611130 - MAIER & CIE C [DE]

Cited by
CN104993368A; DE102005044540A1; EP1284494A2; US10825632B2; DE102015116493B4; EP1284494B1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0327502 A1 19890809; EP 0327502 B1 19930623; AT E91043 T1 19930715; DE 58904757 D1 19930729; ES 2043088 T3 19931216

DOCDB simple family (application)
EP 89810071 A 19890126; AT 89810071 T 19890126; DE 58904757 T 19890126; ES 89810071 T 19890126